
Sprawozdanie ze spotkania Rady Regionu w Szczecinie w dniu 12 maja 2024 r.

W spotkaniu łącznie uczestniczyło 12 osób fizycznie plus 3 służebnych łączyło się telefonicznie

Po powitaniu przez Rzecznika Regionu, Karola, odczytane zostały 12 Tradycji i 12 Koncepcji

Program spotkania wyglądał następująco:

- relacje rzeczników Intergrup

- relacje służb regionu

- plany i zamierzenia związane z 50-leciem Wspólnoty AA w Polsce

Na początku swoje sprawozdanie przedstawił (telefonicznie) Łącznik ds., Internetu, Robert:

- w dniach 12-14 kwietnia odbyły się Warsztaty Łączników Internetowych, Dyżurnych Online i PIK oraz
G12K w Porszewicach; dużo dobrych wrażeń; odbyły się szkolenia, m.in. Alicja Dyrektor BSK mówiła o
zapisach  RODO,  jak  zamieszczać  informacje  na  naszej  stronie,  musi  być  zgoda  na  zamieszczanie
danych personalnych, do pobrania jest formalna zgoda na aa.org i oświadczenie do BSK o zgodzie na
umieszczenie danych osobowych
- wszystkie wydarzenia do zamieszczenia na stronie internetowej – za pośrednictwem Łącznika
- spis mityngów: na bieżąco aktualizowany, informacje powinny pochodzić od wskazanej osoby
- forum AA: można tutaj przekazać zmiany informacji o służbach
-  sprawozdania  z  Intergrup,  Regionu  dostępne  są  na  stronie  w  zakładce  do  pobrania;  przy
sprawozdaniach należy być wyczulonym na dane wrażliwe i na przekazywanie informacji o finansach
- ogólnie służba działa, dostępny jest także adres na WhatsApp
- padło pytanie z sali, czy można wcześniej przekazywać informacje o dacie spotkania Rady Regionu –
padła odpowiedź od Łącznika, że można wejść na stronę Regionu, gdzie podawane są informacje i że
tam zostanie dodana data kolejnego spotkania Rady Regionu; padła również informacja, że niektóre
grupy nie życzą sobie być zamieszczone w spisie grup.

Następnie swoje sprawozdania przedstawili przedstawiciele poszczególnych Intergrup

Fala (Karolina, Rzecznik IG Fala): tworzy ją 15 grup, w niektórych grupach są problemy z obsadzeniem
służb; nowy koordynator Asia; odbywają się mityngi w zakładach karnych; Łącznik ds. Internetu, Ewa;
na  Ofiar  Katynia  odbywa  się  remont,  który  obejmie  także  PIK;  9.06.2024  odbędzie  się  kolejne
spotkanie IG – poprzednie odbyło się online w związku z remontem; w grupach brakuje rzeczników i
mandatariuszy

Morena (Agata, Rzecznik IG Morena): 4 grupy; nie ma służb; 11.04.2024 odbyło się ostatnie spotkanie
IG; odbywają się spotkania w zakładach karnych i na detoksie; nowy skarbnik; 13.06.2024 odbędzie
się kolejne spotkanie IG w Stargardzie

Port (Paweł, Rzecznik IG Port): IG spotyka się co 2 miesiące o godzinie 10.00, za każdym razem inna
grupa jest gospodarzem i w spotkaniach bierze udział 10-12 grup; bardzo dobra realizacja Tradycji
Siódmej; Piotr (Skarbnik) stosuje zasadę przelewającego się kapelusza i ostatnio przekazał fundusze na
Region; na początku spotkania IG odbywa się warsztat  tematyczny – na ostatniej  był  warsztat  na
temat  Tradycji  7  a  na  najbliższej  IG  zabiorą  głos  Bogdan  i  Adam na  temat  Warsztatów Niesienia
Posłania do ZK i AŚ; poszczególne służby są obsadzone i rozważamy powołanie koordynatora ds. ZK. W
marcu w  Koszalinie odbyły się warsztaty Tradycji 1-6, w których uczestniczyło około 30 osób, z czego
20 z naszego Regionu. 27.04.2024 w Złocieńcu został zorganizowany warsztat „Służby w grupie”, w
którym uczestniczyło około 20 osób. Zarezerwowaliśmy termin 18-20.X na drugą część „Duchowości w
programie 12 Kroków”. Na spotkania IG zapraszamy delegatów KSK – na ostatniej Marcin mówił o
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POLYPIE. Na 2.06 zaproszony jest Bogdan z Komisji  Literatury KSK. Drukujemy ulotki i  wystawiamy
stojaczki ze spisem mityngów. Rozmawiamy nt. warsztatu poświęconego łącznikowi ds. IP 

Relacje służb Regionu:

Ewa  (relacja telefoniczna) – Komisja Informacji Publicznej – uczestniczyła w 52. KSK w dniach 18-
21.04. w Komisji było 14 osób i Komisja odbyła 5 spotkań: 1. Plan pracy, 2. Pytania do KSK, 3. Temat
wiodący na kolejną KSK i zgłoszenie kandydatury prowadzącego kolejną KSK; wniosek, aby warsztat
przed Konferencją odbywał się w pierwszej kolejności; kolejny wniosek, aby nie przydzielać więcej niż
2 pytania na Konferencję, aby móc wypracować zdanie, 4. Odpowiedzi na pytania (wersja końcowa),
5. Spotkanie robocze (wybór służb IP na kolejny rok). Omówiliśmy tematy na przyszły rok. Prośba do
IG, aby informować o tym, co się dzieje (na stronie aa.org). tematy na warsztaty delegatów. Na stronie
będzie zakładka dla IP. Pojawi się checklista dla IG i sugestie dla Regionów, będą podpowiedzi do
wszystkich działań IP. Główne zadanie to budowanie zbiorowego sumienia Wspólnoty. Na ostatnim
spotkaniu ustalono, że co drugi  poniedziałek  odbędzie  się spotkanie Komisji  na platformie Zoom.
Wniosek, aby na stronie archiwizować biuletyny IP. Wnioski do RP, m.in. dotyczące bezpieczeństwa w
Internecie, warsztatów, gości z zagranicy – aby informacje były w ich języku). Grupa na WhatsApp
odnośnie IP w Regionie i IG. W Fali mają koordynatora IP. Zaglądajcie do biuletynu IP!

Bogdan – Komisja Literatury: 11 delegatów plus redaktorzy Zdroju i Nadziei. Współpraca z zespołem
powierniczym literatury. Stwierdzenie, że w zakładach karnych nie czytają literatury. Ponadto Bogdan
przedstawił sprawozdanie z przebiegu spotkań Komisji Literatury podczas KSK, które w dużej mierze
były podobne do tego, co przekazała Ewa.

Mariusz –  Komisja  Finansowa:  Mariusz  przedstawił  pytania  i  rekomendacje  KSK.  Informacja,  że
Mariusz już zakończył swoją służbę.

Wiesława – Skarbnik – przedstawiła finanse Regionu informując o wpłatach z IG i grupy Alfa oraz w
wydatkach na udział  w warsztatach,  zakup telefonu i  karty,  kosztów dojazdu służebnych.  Ogólnie
finanse są w dobrym stanie

Koordynator ds. niesienia posłania do ZK i AŚ - nieobecny

Bogdan mówił o warsztatach niesienia posłania, w których uczestniczyły 402 osoby; przyjeżdżają także
goście z zagranicy (Ukraina, Mołdawia,  Norwegia,  Wielka Brytania,  Bułgaria).  Służby penitencjarne
przysłały około 60 osób (m.in. dyrektorzy ZK). Bardzo fajne warsztaty. Pomysł, aby robić spotkania
informacyjne  (nowy  dyrektor).  17.05  w  Koszalinie  odbędzie  się  spotkanie  z  nowym  dyrektorem
inspektoratu. W naszym Regionie znajduje się 18 zakładów karnych

Sekretarz – nieobecny

Powiernik Radek – KSK odbyła się w Książenicach. Rekomendacje z Zespołu Literatury: - ulotki („Do 
Pracodawców”, „Porady praktyczne w służbie kolportera”, „Bezpieczeństwo w Internecie”, 
„Wskazówki i sugestie dla pełniących służbę w grupie G12”) oraz planowana książka „Głosy kobiet z 
AA” plus książka z polskimi historiami (nie ukażą się równocześnie) – najpierw pojawi się tłumaczenie 
książki z języka angielskiego, później nasza (historie można nadsyłać do końca 2024 r., ale ten termin 
zostanie przedłużony). Niestety nie wszystkie rekomendacje dotyczące zmian w regulaminie pracy 
służby krajowej AA oraz w karcie Konferencji służby krajowej AA w Polsce zostały zaakceptowane 
(zostaną opublikowane w skrytce 2/4/3). Radek powiedział również o ankiecie, która może być 
wskazówką dla kolporterów. Ponadto mówił o przygotowaniach do 50-lecia Wspólnoty AA w Polsce i 
roli Powierników Klasy A.
Pojawiło się stwierdzenie, że ludzie nie znają treści ulotek. Nastąpił spadek sprzedaży literatury – 
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ludzie robią Program i nie interesuje ich służba, tematy mityngów nic nie mówią młodym. Informacja 
od RP, aby z uwagi na RODO nie przekazywać wśród członków AA numerów telefonów. Padła sugestia,
aby na warsztatach tematycznych, wprowadzić jakiś jeden dodatkowy z innego obszaru temat. 

Ada – Delegat Narodowy: oficjalnie wybrana na DN na ostatniej KSK, znajduje się w służbach zlotu. W
styczniu przeszła komisję nominacyjną i na KSK została zatwierdzona na DN; wcześniej była na 58.
Konferencji Krajowej Wielkiej Brytanii w Yorku. Atmosfera była wspaniała, bardzo dużo doświadczeń
(sprawozdanie  ukaże  się  w  Skrytce).  Ada  uczestniczyła  w  spotkaniu  zespołu  powierniczego  ds.
międzynarodowych, do którego została przydzielona; została również przydzielona do zespołu audytu,
dostępności i bezpieczeństwa  

Karol - Rzecznik Regionu: warsztaty dostępności (wykorzystane m.in. materiały „Mityngu” z historiami
osób niepełnosprawnych) i pytanie jak możemy poprawić dostępność: 1. Co realnie możemy zmienić i
2.  Historie  osobiste.  Rodzice samotnie wychowujący dzieci  W Warszawie  przy sali  mityngowej
znajduje  się  salka,  gdzie  dzieci  mogą przebywać przez  czas  trwania  mityngu;  o  czymś podobnym
możemy  pomyśleć  w  Szczecinie,  warto  aby  istniały  takie  miejsca  (są  przygotowywane  specjalne
umowy). Osoby niesłyszące i słabosłyszące  warto, aby obecni na mityngu wiedzieli o ich obecności.
Różnica między niesłyszącymi i słabosłyszącymi  mają inny język polski, istotne jest czy nie słyszą od
urodzenia czy nie; język migowy. Problemem we Wspólnocie jest to, że praktycznie nie ma możliwości
przekazania  programu osobom niesłyszącym.  Należy  pytać,  czego  potrzebują.  Osoby  niewidzące  i
słabo widzące i komunikacja z nimi   należy pytać czego potrzebują i zrozumieć ich potrzeby. Co
można zrobić w przypadku podwójnej diagnozy choroby psychicznej? Ogólnie, osoby takie traktować
bez specjalnej taryfy ulgowej. Kolejna kwestia to bezpieczeństwo i zagrożenia czyhające na nas i jak
sobie z nimi radzić   sumienie grupy. Bardzo dobrze jest poruszyć kwestię tego, co możemy zrobić
aby  nie  dopuszczać  do  zagrożeń  (np.  może  zostać  kilka  osób,  w  przypadku  zakłócenia  przebiegu
mityngu można 1.  Przerwać mityng,  2.  Poprosić  o  zaprzestanie,  3.  Można poprosić  weteranów o
wyjście  i  wezwanie  policji).  Sponsorowanie  swojej  płci   nie  wchodzić  w  inne  relacje.  BSK  
przewodnik dostępności

(w  tym  samym  temacie)  Radek: nie  należy  pomagać  na  siłę;  większość  sal  mityngowych  jest
wynajmowana od kościoła i nie posiada udogodnień; pomysł, aby w grupie stworzyć służbę, którzy raz
w miesiącu odwiedzą ludzi leżących i tych którzy nie mogą dotrzeć na mityng. Bezpieczeństwo: nie
możemy zapominać, że nie jesteśmy wyjęci spod prawa; musimy reagować na molestowanie nowo
przybyłych,  jeżeli  coś  jest  zabronione  prawnie  to  musimy  reagować  (ukaże  się  ulotka  na  temat
bezpieczeństwa),  nie bać się reagować, nie akceptujemy przemocy

Ada: informacja o oczekiwanych historiach dla Grapevine (zostanie przekazane do łącznika)

POLYPAA: prawie wszystkie miejsca są zajęte

Grzegorz – PIK i zlot radości: mimo że PIK jest w remoncie to funkcjonuje, 1-2 osoby obsadzają dyżury;
zlot  radości:  większość spraw dopięta,  od czerwca ruszy rejestracja,  pytanie o kwotę rejestracji  –
pozostanie taka sama jak wcześniej. Zespół (Wiesia, Karol, Karolina z Fali, Grzegorz) opracuje tematy
do końca maja. Został powołany koordynator G12.

We wrześniu służbę kończą Wiesia (Skarbnik) i Karol (Rzecznik) stąd prośba, aby szukać następców

Radek,  powiernik,  kończy  swoją  służbę  w  przyszłym  roku  i  na  najbliższym  Zgromadzeniu  byłaby
konieczność rekomendowania kandydata na powiernika

Na zakończenie Wiesia, Skarbnik, podała uaktualniony komunikat o stanie finansów
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Spotkanie zakończono Modlitwą o Pogodę Ducha
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